
 
 
 

  

 

 
 

 
 

Zápis z jednání komise IGA – 5/2022 
 
Datum: 11.10.2022, 9,00 hod., místnost E209 
 
Přítomni: Ing. Lenka Kopecká, Ph.D., prof. Ing. Mansoor Maitah, Ph.D. et Ph.D., RNDr. Jiří 
Hrabák, Ph.D., Ing. Jiří Brožek, Ph.D., doc. Ing. Jan Jarolímek, Ph.D., Ing. Marek Dvořák, Ph.D., 
RNDr. František Mošna, Ph.D., doc. Ing. Ladislav Pilař, MBA, Ph.D., doc. Ing. Ludmila 
Dömeová, CSc., prof. Ing. Luboš Smutka, Ph.D., PhDr. Hana Chýlová, Ph.D. 
 
Program jednání: 
 

1. Úvod 
2. Diskuze jednotlivých témat 
3. Závěr 

 
1. Úvod 

 
Předseda komise IGA, profesor Smutka, zahájil schůzku a přivítal přítomné členy. Nastínil, 
jaká témata se budou probírat a co je nutné na zasedání odhlasovat. 
 
 

2. Diskuze jednotlivých témat 
 
 
V současné době IGA umožňuje výstupu ze Scopusu a z Web of Science. Předseda komise 
IGA profesor Smutka přednesl komisi své postoje k několika skutečnostem a pobídl ostatní 
členy k diskuzi.  
 
Diskuze se zúčastnili všichni přítomní členové komise IGA. 
 
Výsledky diskuze jsou shrnuty do následujících témat: 
 
Změna charakteru projektů v rámci IGA a vymahatelnost výstupů 
 
Projekty kategorie B zůstávají stejné, jako doposud. Změny se týkají projektů skupiny A. 
Z důvodu lepší orientace bude dále o projektech A vypsaných v akademickém roce 
2022/2023 hovořeno jako o projektech A2. O starších projektech kategorie A jako o 
projektech A1.  
 
Změna se týká časového horizontu. Projekty A2 budou nově vypisovány jako dvouleté, 
nikoliv jednoleté. Důvody byly diskutovány na zasedání komise. Hlavním důvodem je zjevná 



 
 
 

  

 

 
 

nesplnitelnost jednoletého rámce projektů A1 s ohledem na délku recenzního řízení. Pokud 
bude projekt dvouletý, výrazně se zvyšuje šance na úspěšné dokončení projektů. Zahrnuje 
kvalitnější přípravu a také reálné splnění výstupů.  
 
Výstupem projektů kategorie A2 musí být minimálně jeden impaktovaný článek. Ten bude 
vypočítáván podle standardního modelu. Nové bodové hodnocení projektů je k dispozici 
v tabulce č.1. Dvouletých projektů kategorie A2 se musí zúčastnit alespoň dva doktorandi a 
jejich školitelé. Minimálně jeden ze studentů musí být v prvním, nebo druhém ročníku.  
 
Základní parametry: hlavním řešitelem je student DSP. Doba řešení je od 1.4 do 31.12 
následujícího roku. Minimálním výstupem v případě dvouletého projektu alespoň dvě 
publikace patřící do kategorie JSC, Jneimp. nebo Jimp., z čehož alespoň jedna publikace musí být 
kategorie Jimp. Financování projektů zůstává stejné. Maximální finanční dotace projektu A2 je 
180 000 Kč na jeden rok.  
 
V akademickém roce 2022/2023 se budou vypisovat pouze projekty skupiny B a projekty 
skupiny A2. O této skutečnosti proběhlo hlasování, ve kterém se všichni členové vyslovili pro.  
 
Změna bodového hodnocení publikačního plánu 
 
Komise odsouhlasila změnu bodového hodnocení publikačního plánu. Všichni přítomní 
členové komise odhlasovali, že minimální požadavky na publikace znamenají jen výstupy 
v kvartilech 1-3. Dochází tak k vyřazení 4.kvartilu. Nová podoba bodového hodnocení 
projektů je k dispozici níže: 
 
Tabulka 1: Nové bodové hodnocení publikačního plánu 

Kategorie publikací Bodové hodnocení 
Jimp. – 1. kvartil v kategorii WoS - AJS 50 
Jimp. – 2. kvartil v kategorii WoS - AJS 35 
Jimp. – 3. kvartil v kategorii WoS - AJS 25 
Jimp. – 4. kvartil v kategorii WoS - AJS 4 
JSC – 1. kvartil v kategorii Scopus 25 
JSC – 2. kvartil v kategorii Scopus 15 
JSC – 3. kvartil v kategorii Scopus 8 
JSC – 4. kvartil v kategorii Scopus 4 
Článek na konferenci, která je v Thomson Reuters 4 
Ostatní recenzované výstupy 2 
Další hodnocené výsledky   
Certifikovaná metodika  15 
Užitný vzor 15 
Software  15 
Projektové žádosti   



 
 
 

  

 

 
 

Horizon Evropa (ČZU koordinátor projektu)  40 
Horizon Evropa (ČZU partner projektu)  15 
GAČR, TAČR, NAZV do 1 mil. Kč 10 
GAČR, TAČR, NAZV nad 1 mil. Kč do 5mil. Kč  15 
GAČR, TAČR, NAZV nad 5 mil. Kč  20 

 
 
Navýšení počtu hodnotitelů u projektů A 

 
Projektovou žádost kategorie A hodnotí vždy dva zpravodajové. Tito zpravodajové podrobně 
ohodnotí žádost a komisi spraví o jejích silných a slabých stránkách. Následně budou projekt 
hodnotit všichni členové komise IGA. Důvodem je snaha o co největší transparentnost a 
odstranění případné variability tolerance hodnotitelů.  
 
Důraz bude ale kladen na kvalitní posudky obou zpravodajů, které budou představeny na 
zasedání komise IGA.  
 
Všichni přítomní členové komise IGA s návrhem souhlasili. 
 
 
Využití laboratoří HUBRU 
 
Projekty, které využijí laboratoře HUBRU, budou bodově zvýhodněny.  
 

3. Závěr 
 
 
Další zasedání komise IGA bylo stanoveno na datum 22.11. 2022 od 9.00 hodin v místnosti 
E155. Na tomto zasedání bude plně odsouhlasena změna pokynů pro žadatele o projekty 
IGA. 
 
Na závěr poděkoval předseda komise prof. Ing. Luboš Smutka, Ph.D. všem členům komise za 
účast.  
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Klára Bartoňová     prof. Ing. Luboš Smutka, Ph.D. 

Předseda komise IGA 

 


